
Important Notice to Purchase 
All Statements, technical information and recommendations contained herein are based on tests we believe to be reliable, but the 

accuracy or completeness there of is not guaranteed and the following is made in lieu of all warranties, express or implied: Seller’s and 

manufacturer’s only obligation shall be to replace such quantity of the product of the product proved to be defective. Neither seller nor 
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product. Before using users shall determine the suitability of the product for their intended uses and users assume all risk and liability 

whatsoever in connection there with. 
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產品描述:  1KPST038 是 0.025 毫米厚的聚醯亞胺薄膜，塗有矽氧樹脂黏合劑。傑出的高溫物

理和電氣性能保持力。本產品符合 UL 510 的阻燃要求。 

應用： 用於高性能電氣應用，用於高溫線圈，例如曳引機製造、發電機、電容器變壓器等

的生產 

 

 

性能： 

 

項目 單位 規格值 

顏色 - 琥珀 

總厚度 mm 0.038±0.003 

拉伸強度 kgf/25mm >8 

斷裂伸長率 % >50 

鋼板剝離力 kgf/25mm 0.45-0.70 

解卷力 gf/25mm 400-1000 

擊穿電壓 kV >5 

溫度等級 oC 200 

 

 

儲存條件：  常溫65%RH環境中，保質期自出廠日起6個月。 

 

規格: 33M 長, 3" 芯, 寬 1020 mm 


